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Številka: 032-0010/2024-12 

Datum:  18.12.2024 

 

 

ZAPISNIK 13. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE DOL PRI LJUBLJANI Z 

DNE 18.12.2024 

 

 

PRISOTNI: Nika Rovšek, Mojca Repanšek, Marko Lunar, Branko Škarja, Rafael Jeras, Tomaž 

Pogačar, Drago Sredenšek, Jože Klemenčič, Slađana Brodnik, Gregor Pirc, Janez Grilj, Petra 

Lešnjak, Karina Medved Bregar 

 

ODSOTNI: / 

 

Od 13 (trinajst) članov občinskega sveta je bilo na začetku seje dne 18.12.2024 prisotnih 11 

(enajst) članov. Ob 18:02 se pridruži Jože Klemenčič, ob 18:30 pa Nika Rovšek. Ugotovi se 

sklepčnost. 

 

Ostali prisotni: Željko Savič – župan, mag., Rok Prevc – občinska uprava, Darko Ilievski – 

občinska uprava 

 

Seja se je pričela ob 18:00 uri, v dvorani Kulturnega doma Dolsko, Dolsko 55, Dol pri Ljubljani, 

katero je vodil župan.  

 

 

 

DNEVNI RED: 

 

1.) Potrditev zapisnika 12. redne seje občinskega sveta z dne 13.11.2024 

2.) Proračun za leto 2025 – druga obravnava 

3.) Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem 

4.) Letni program športa 

5.) Letni izvedbeni program kulture občine Dol pri Ljubljani za leto 2025 

6.) Program dela OS 2025 

7.) Vprašanja in pobude članov sveta   

 

 

 

 

 

OBČINA DOL PRI LJUBLJANI 

OBČINSKI SVET 

Dol pri Ljubljani 18, 1262 Dol pri Ljubljani 

Telefon: 01/5303 240 

e-pošta: obcina@dol.si  
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AD i SKLEP: 

 

Potrdi se predlagani dnevni red 13. redne seje. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 11 (enajst) glasovi ZA (Mojca Repanšek, Marko Lunar, Branko 

Škarja, Rafael Jeras, Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Slađana Brodnik, Gregor Pirc, Janez 

Grilj, Petra Lešnjak, Karina Medved Bregar). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 11 (enajst) svetnikov. 

 

➢ AD 1: POTRDITEV ZAPISNIKA 12. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA, Z 

DNE 13.11.2024 

 

Razprava: 

Razprave ni bilo. 

 

AD 1 SKLEP:  

 

Potrdi se zapisnik 12 redne seje Občinskega sveta Občine Dol pri Ljubljani z dne 

13.11.2024. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 12 (dvanajst) glasovi ZA (Mojca Repanšek, Marko Lunar, Branko 

Škarja, Rafael Jeras, Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Jože Klemenčič, Slađana Brodnik, Gregor 

Pirc, Janez Grilj, Petra Lešnjak, Karina Medved Bregar). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 12 (dvanajst) svetnikov. 

 

➢ AD 2: PRORAČUN ZA LETO 2025 – DRUGA OBRAVNAVA 

 

Rok Prevc predstavi vsebino predloga proračuna za leto 2025 v drugem branju in pojasni razlike 

glede na predlog v prvem branju. Nadalje povzame vse predlagane amandmaje. Vse navedeno je 

bilo svetnikom dano kot gradivo v sklopu predmetne točke.  

 

Petra Lešnjak (Statutarno pravna komisija) v imenu komisije ugotovi, da je gradivo primerno za 

obravnavo. 

 

Janez Grilj (Odbor za gospodarstvo in trajnostni razvoj) v imenu odbora ugotovi, da je 

predmetno gradivo primerno za obravnavo. 

 

Razprava: 

 

Marko Lunar pojasni lapsus pri pripravi amandmaja št. 2, katerega je tudi že obrazložil 

svetnikom preko elektronske pošte.  

 

Karina Medved Bregar glede amandmaja št. 3 pojasni, da je le tega vložila, ker so se sredstva za 

to zagotovila že v rebalansu za letošnjo leto, ter da je predlog razpolovila na pol, kar bi naj bilo 

dovolj za prvo fazo – priprava dokumentacije. Nadalje jo zanima ali so predvidena kakšna 
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nepovratna sredstva za infrastrukturo za e-kolesa, hkrati pa opomni, da se izvajajo razpisi za 

električna vozila. Župan odgovori, da je podpisal pogodbo za 96.000 €, ki omogoča 3 polnilna 

mesta za kolesa, katerih bo 20 in se bo preko njih povezovalo z Ljubljansko kotlino. Glede 

nepovratnih sredstev dogovori, da je glede teh kandidiral LUR, v katerega je vključena tudi 

Občina Dol, in dobil sredstva, pri čemer bo morala Občina Dol zagotoviti 96.000 € v 2 letih, 

začenši z letom 2026. 

 

Gregorja Pirca vezano na amandma št. 2 zanima kakšna je opredelitev občine glede njegove 

vsebine. Župan odgovori, da bo občina sledila predpisom in pogojem GZ Slovenije, GZ Občine 

Dol in predlogu PGD v smislu potreb. Nadaljuje, da se bodo pridobile ustrezne ponudbe, 

primerljive potrebam in proračunskim sredstvom občine. 

 

Rafaela Jerasa zanima ali so predvidena sredstva za Vrh Zagorica ter ali se predvideva asfalt 

proti Korantu in proti Bovonu. Župan odgovori, da je izvedba sanacije plazu št. 1 že na polovici, 

glede ceste pa upa, da bo do novega leta prevozna po makadamu, po novemu letu pa se prične 

sanacija plazu št. 4. Glede domnevnega asfalta proti Korantu nima vedenja, saj cesta ni umeščena, 

dela se elektrika, odkupiti pa bo potrebno se določena zemljišča. Glede ceste proti Bovonu 

odgovori, da se bodo zagotovila dodatna sredstva, da se podlaga ustrezno stabilizira. 

 

Mojco Repanšek glede amandmaja vezano na Senožeti zanima kje je tam težava ter ali je na 

tistem delu razsuta celotna cesta. Župan odgovori, da se je ugotovilo, da je nasutje premalo trdno, 

zaradi česar mora izvajalec to plast ustrezno urediti, glede stanja ceste pa odgovori, da je ta še 

vedno prevozna po eni strani, razbita pa je iz razloga, ker je bilo predvideno asfaltiranje.   

 

Karina Medved Bregar glede sredstev za samooskrbne sončne elektrarne opozori, da je občina 

zamudila že številne priložnosti za pridobitev tovrstnih sredstev pri čemer upa, da bodo takšne 

priložnosti tudi v prihodnje. Župan odgovori, da bo najprej potrebno narediti posodobitev 

transformatorjev, šele tedaj pa bodo izpolnjeni pogoji za kandidiranje na tovrstnih razpisih. 

 

Gregorja Pirca zanima kaj je predvideno v višini 80.000 € vezano na zemljišče pri KD Dolsko. 

Župan odgovori, da so ta sredstva predvidena za celostno pr€editev tega območja, in sicer 

zaenkrat ob cesti polnilnice in črpališča za PGD Dolsko, potem pa zagotovitev površin za otroška 

igrala ter pump-track, pri čemer se dostop do bivšega igrišča uredi na novo s 44 parkirnimi mesti, 

ki jih bodo lahko koristili zaposleni na POŠ Dolsko ter koristniki avtobusov. Bo se pa predvidoma 

do naslednje seje predstavil podroben prečiščen načrt. 

 

AD 2.1 SKLEP (Amandma št. 1): 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Amandma št. 1 k proračunu Občine Dol pri 

Ljubljani za leto 2025, s katerim se v NRP na projektu OBO22-21-003 Nakup vozila po 

prioriteti GZ Dol – Dolsko dodatno zagotovi še 250.000 evrov v letu 2028. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 12 (dvanajst) glasovi ZA (Nika Rovšek, Mojca Repanšek, Marko 

Lunar, Branko Škarja, Rafael Jeras, Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Jože Klemenčič, Gregor 

Pirc, Janez Grilj, Petra Lešnjak, Karina Medved Bregar) in 1 (enim) PROTI (Slađana Brodnik). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 (trinajst) svetnikov. 
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AD 2.2 SKLEP (Amandma št. 2): 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Amandma št. 2 k proračunu Občine Dol pri 

Ljubljani za leto 2025 s katerim se v proračunu za leto 2025 zagotovi sredstva za izgradnjo 

pločnika in javne razsvetljave med naseljema Kleče in Dolsko v višini najmanj 70.000 evrov 

in da se projekt spet uvrsti na seznam NRP (projekt št. OBO22-24-0021). 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 9 (devet) glasovi ZA (Nika Rovšek, Marko Lunar, Branko Škarja, 

Rafael Jeras, Tomaž Pogačar, Gregor Pirc, Janez Grilj, Petra Lešnjak, Karina Medved Bregar), 1 

(enim) PROTI (Drago Sredenšek) in 3 (tremi) VZDRŽANIMI (Mojca Repanšek, Jože 

Klemenčič, Slađana Brodnik). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 (trinajst) svetnikov. 

 

AD 2.3 SKLEP (Amandma št. 3): 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Amandma št. 3 k proračunu Občine Dol pri 

Ljubljani za leto 2025, s katerim se zagotovijo sredstva na postavki 40032 Električne 

polnilnice oz. podpostavki 420401 Novogradnje v višini 20.000 € za leto 2025. Pri tem izraz 

»Električne polnilnice«, nadomesti z izrazom »Polnilna infrastruktura za električna vozila«. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 11 (enajst) glasovi ZA (Nika Rovšek, Mojca Repanšek, Marko 

Lunar, Branko Škarja, Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Slađana Brodnik, Gregor Pirc, Janez 

Grilj, Petra Lešnjak, Karina Medved Bregar), 1 (enim) PROTI (Jože Klemenčič) in 1 (enim) 

VZDRŽANIM (Rafael Jeras). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 (trinajst) svetnikov. 

 

AD 2.4 SKLEP (Amandma št. 4): 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Amandma št. 4 k proračunu Občine Dol pri 

Ljubljani za leto 2025 s katerim se zagotovijo sredstva: 

- za NRP OB022-20-0001 Gradnjo pločnika z JR, Senožeti v vrednosti 55.000 € za leto 

2025, 

- za NRP OB022-23-0018 Rekonstrukcija mostu Laze-Dolsko – naravne nesreče 

4.8.2023 v vrednosti 445.000 €. 

  

Sklep JE BIL SPREJET s 13 (trinajst) glasovi ZA (Nika Rovšek, Mojca Repanšek, Marko 

Lunar, Branko Škarja, Rafael Jeras, Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Jože Klemenčič, Slađana 

Brodnik, Gregor Pirc, Janez Grilj, Petra Lešnjak, Karina Medved Bregar). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 (trinajst) svetnikov. 
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AD 2.5 SKLEP (Amandma št. 5): 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Amandma št. 5 k proračunu Občine Dol pri 

Ljubljani za leto 2025 s katerim se zagotovijo sredstva: 

-  za NRP OB022-23-0025 Novi most Senožeti-Jevnica v vrednosti 10.000 € za leto 

2025, 

- za NRP OB22-23-0018 Rekonstrukcija mostu Laze-Dolsko – naravne nesreče 

4.8.2023 v vrednosti 440.000 €. 

  

Sklep JE BIL SPREJET s 13 (trinajst) glasovi ZA (Nika Rovšek, Mojca Repanšek, Marko 

Lunar, Branko Škarja, Rafael Jeras, Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Jože Klemenčič, Slađana 

Brodnik, Gregor Pirc, Janez Grilj, Petra Lešnjak, Karina Medved Bregar). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 (trinajst) svetnikov. 

 

AD 2.6 SKLEP (Odlok): 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Odlok o proračunu Občine Dol pri 

Ljubljani za leto 2025 v drugem branju, skupaj s splošnim delom proračuna, posebnim 

delom proračuna in Načrtom razvojnih programov 2025-2028. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 10 (deset) glasovi ZA (Nika Rovšek, Mojca Repanšek, Branko 

Škarja, Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Jože Klemenčič, Slađana Brodnik, Gregor Pirc, Janez 

Grilj, Karina Medved Bregar) in 3 (tremi) VZDRŽANIMI (Marko Lunar, Petra Lešnjak, Rafael 

Jeras). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 (trinajst) svetnikov. 

 

➢ AD 3: NAČRT RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJE 

 

Rok Prevc povzame vsebino predloga sklepa, ki je bil svetnikom dan kot gradivo v sklopu 

predmetne točke. 

 

Petra Lešnjak (Statutarno pravna komisija) v imenu komisije ugotovi, da je gradivo sicer 

primerno za obravnavo, pri čemer je komisija predlagala sledeče dopolnitve: 

- v preambuli se doda sklic na 25. člen ZSPDSLS-1, 

- v 4. členu se odstrani sklic na tretji odstavek prejšnjega člena. 

Nadalje ugotovi, da so bili do seje ti predlogi upoštevani. 

 

Janez Grilj (Odbor za gospodarstvo in trajnostni razvoj) v imenu odbora ugotovi, da je 

predmetno gradivo primerno za obravnavo. 

 

Razprava: 

Razprave ni bilo. 
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AD 3 SKLEP: 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Sklep o potrditvi Načrta ravnanja s 

stvarnim premoženjem Občine Dol pri Ljubljani za leto 2025. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 9 (devet) glasovi ZA (Nika Rovšek, Branko Škarja, Rafael Jeras, 

Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Jože Klemenčič, Slađana Brodnik, Gregor Pirc, Janez Grilj) in 

4 (štirimi) VZDRŽANIMI (Mojca Repanšek, Marko Lunar, Petra Lešnjak, Karina Medved 

Bregar). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 (trinajst) svetnikov. 

 

➢ AD 4 LETNI PROGRAM ŠPORTA V OBČINI DOL PRI LJUBLJANI ZA LETO 

2025 

 

Rok Prevc povzame vsebino predloga sklepa, ki je bil svetnikom dan kot gradivo v sklopu 

predmetne točke. 

 

Razprava: 

Razprave ni bilo. 

 

AD 4 SKLEP: 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme letni program športa v Občini Dol pri 

Ljubljani za leto 2025. 

 

Sklep JE BIL SPREJET s 13 (trinajst) glasovi ZA (Nika Rovšek, Mojca Repanšek, Marko 

Lunar, Branko Škarja, Rafael Jeras, Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Jože Klemenčič, Slađana 

Brodnik, Gregor Pirc, Janez Grilj, Petra Lešnjak, Karina Medved Bregar). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 (trinajst) svetnikov. 

 

➢ AD 5: LETNI IZVEDBENI PROGRAM KULTURE OBČINE DOL PRI 

LJUBLJANI ZA LETO 2025 

 

Nataša Klemenčič povzame vsebino predloga sklepa, ki je bil svetnikom dan kot gradivo v 

sklopu predmetne točke. 

 

Razprava: 

 

Slađano Brodnik zanima kakšna bo podlaga za objavo razpisa za sofinanciranje kozolcev. 

Nataša Klemenčič odgovori, da se bo pripravil ustrezni akt, v kolikor ne bo zadoščal ZUJIK.  

 

Karina Medved Bregar opozori, da niso vsi svetniki prejeli predlogov programskega sveta glede 

programa kulture. Župan odgovori, da je programski svet obravnaval zadeve, ki niso bile v 

njihovi pristojnosti, temveč v pristojnosti svetnikov oz. strokovnih komisij. Nadaljuje, da bo na 
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naslednji seji podal predlog za ukinitev programskega sveta, samo koordinacijo prireditev in 

vsebine (sedanjega) programskega sveta pa bo opravljala uslužbenka v kabinetu župana. 

 

Petro Lešnjak skrbi obnavljanje kozolcev, glede na to da ti niso kulturna dediščina in jih zaradi 

tega ni mogoče umestiti v ta program. Župan odgovori, da nekateri kozolci izgubljajo na izgledu 

in jih je potrebno ustrezno sanirati, saj so del vaškega jedra. Vezano na ustreznost programa oz. 

primernost sprejetja ustreznega akta odgovori da se bo glede tega preverilo. 

 

Nika Rovšek navede, da je tudi na državni ravni skrb za kozolce, pri čemer se marsikje pojavlja 

vidik, da so pomemben element kulturne krajine in so kot taki zavarovani, vendar pa so predmet 

ločenega razpisa. 

 

Gregorja Pirca zanima kaj je bilo narejeno glede posodobitve avdiovizualne opreme v KD 

Dolsko. Župan odgovori, da se bo ta oprema popisala in se bo naredilo inventurno poročilo, s 

katerim se bo seznanilo svetnike. 

 

AD 5 SKLEP: 

 

Občinski svet občine Dol pri Ljubljani sprejme Letni izvedbeni program kulture občine Dol 

pri Ljubljani za leto 2025. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 9 (devet) glasovi ZA (Nika Rovšek, Marko Lunar, Branko Škarja, 

Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Jože Klemenčič, Slađana Brodnik, Janez Grilj, Petra Lešnjak,) 

in 4 (štirimi) VZDRŽANIMI (Mojca Repanšek, Karina Medved Bregar, Gregor Pirc, Rafael 

Jeras). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 (trinajst) svetnikov. 

 

➢ AD 6: PROGRAM DELA OBČINSKEGA SVETA OBČINE DOL PRI LJUBLJANI 

ZA LETO 2025 

 

Rok Prevc predstavi vsebino programa dela, ki je bilo svetnikom dan kot gradivo v sklopu 

predmetne točke. 

 

Razprava: 

Razprave ni bilo. 

 

AD 6 SKLEP: 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Program dela Občinskega sveta Občine Dol 

pri Ljubljani za leto 2025. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 12 (dvanajst) glasovi ZA (Nika Rovšek, Mojca Repanšek, Marko 

Lunar, Branko Škarja, Rafael Jeras, Tomaž Pogačar, Jože Klemenčič, Slađana Brodnik, Gregor 

Pirc, Janez Grilj, Petra Lešnjak, Karina Medved Bregar). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 12 (dvanajst) svetnikov. 
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VPRAŠANJA IN POBUDE: 

 

Petro Lešnjak zanima ali obstajajo kakšni podatki glede učinkovitosti LPP linije 21d. Glede 

ukinitve subvencioniranih vozovnic pa opozori, bi se s tem podražila vozovnica do Ljubljane. 

Župan odgovori, da se ljudje še prilagajajo na to linijo, pri čemer meni, da so trenutno za Dol bol 

praktične linije primestnega prometa. Nadalje predlaga ukinitev sofinanciranja delavskih 

vozovnic, kar znaša na letni ravni pride okoli 40.000 €, dejansko pa se prevoznost s tem ne bi 

zmanjšala. Na koncu predlaga, da se glede tega vprašanja opravi anketa med prebivalci. Rok 

Prevc doda, da se te subvencije predvidoma nanašajo le na delavce, saj so dijaki in študentje 

subvencionirani s strani države, upokojenci pa se vozijo zastonj. 

 

Marko Lunar poda pobudo za sofinanciranje nakupa opreme občanu, ki se bo marca udeležil 

specialne olimpijade v Torinu. Župan odgovori, da se bo preverilo kako je z donatorskimi 

sredstvi. 

 

Gregor Pirca pohvali sodelovanje z občinsko upravo v letu 2024. 

 

Jožeta Klemenčiča zanima ali je že prišel odgovor s strani ministrstva za kmetijstvo. Rok Prevc 

odgovori, da ne. 

 

Janeza Grilja zanima glede plazu št. 4. Župan odgovori, da je bil izvajalec izbran in upa na 

čimprejšnjo uvedbo v delo, Rok Prevc pa doda, da je predpogoj dogovor s pristojnim 

ministrstvom glede sofinanciranja. 

 

Karino Medved Bregar zanima ali je že znan investitor za jedro Dola. Župan odgovori, da ta še 

ni znan ter, da se je podaljšal rok za prijave. 

 

Seja končana ob 19:28. 

 

 

Zapisal: 

Darko Ilievski        Željko Savič, župan 

 

 


